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Kepli Lajo s
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez

„Mi lesz a Club Aliga sorsa? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2016 szeptemberében írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz a PRO-MOT Kft . és a Magyar
Nemzeti Vagyonkezel ő között létrejött vagyonkezelő i szerződés ügyében . A szerződés tárgya
a Club Aliga üdül őkomplexum állami tulajdonban lévő részének kezelése. Kérdésemben
kifogásoltam, hogy az ingatlan állaga leromlott, a Kft . nem végzi el a szerz ődésben vállalt
kötelezettségeit . Válaszában Dr. Fónagy János államtitkár úr cáfolta az állításaim .

Mint írja : ,A vagyonkezelési szerződés létrejötte óta a PRO-MOT Kft. számára előírt egyes

kötelezettségek teljesítését az MNV Zrt . saját kezdeményezésére, valamint civil szervezete k

részéről beérkezett megkeresések okán többször is ellenőrizte. A legutóbbi helyszíni ellen őrzés

során tapasztaltak szerint az állami tulajdonban és a PRO-MOT Kft . vagyonkezelésében lévő,

Club Aligához tartozó ingatlan karbantartási munkálatai folyamatosak. "

Ezzel szemben az utóbbi hetekben a hírek szerint a vagyonkezel ő munkatársai ismét felmérést
végeztek az ingatlan területén . Felmerült, hogy a szerződés felmondásával az üdülő
hasznosítását egy másik társaságnak szeretnék kiadni .



Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, mi az állam és a kormány szándéka a vagyonkezelői

szerződéssel és a Club Aligával? Van-e szándéka a szerz ődés felmondására a

közeljövőben?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 23 .
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